

1. Mötet öppnades.  
Deltagare på mötet: Yngve Carlsson, Conny Ström, Mårten Andersson, Daniel Solberg, Milan Kolar (mötesordförande och justerare), Anna-Lena Nilsson (mötets sekreterare), Magnus Borgström.
2. Genomgång av föregående protokoll. Viktiga punkter är inkluderade i dagens dagordning för uppföljning av det som diskuterats vid föregående möte.
3. Ekonomiska läget är rätt oförändrat jämfört föregående möte. Endast en medlem har förfallen skuld (1 månad sen). Fler kundfordringar förväntas inkasseras.
4. Varvsfrågor:  
**Rapport från varvsmötet.** Magnus Borgström redogjorde för varvsmötet 2020-09-05 (se protokoll från varvsmötet).  
Alla närvarande på varvsmötet godkände förslaget om att tillgängliggöra varvsmedlemmarnas kontaktuppgifter, arbetsgruppsstillhörighet och varvsplats/skjulplats/bryggplatser för förvaring i klubbstugan. Styrelsen ska därmed vid varje faktura med förnyad medlemsavgift upplysa varvsmedlem om att hen genom att vara medlem godkänner denna hantering av sina kontaktuppgifter. (GDPR).

#### **Nya punkter från varvsmötet**

Punkter som bollats tillbaka till styrelsen var varvsmötets punkt 5:2 (Styrelsens förslaget om att lägga på 1 SEK per liter diesel som tankas). Samt 6:2 Om sankmarken i skogspartiet längs vägen kan erbjudas för byggnation till ny varvsmedlem.

Styrelsen lägger ett nytt förslag till årsmötet med en fast avgift på 50 SEK för alla som köper diesel, oavsett tankvolym under året.

Idéer för kontroll av dieselförsäljning:

att investera i ett nytt pumppaket med integrerad webbaserad registrering via nyckelkort (så kallad 'tag'). I en förlängning kunde då taggar även fungera som nyckel till grindlås, traverslås, dörrlås mm.

Alla kostnader, även eventuell tillgång till trådlöst internet behöver presenteras och utvärderas.

att investera i en kontokort/sedel-automat, gör tankstationen mer tillgänglig. Kontrollera kostnader för en sådan utrustning.

Angående byggnation på sankmarken. Ärendet läggs ner, det är ej av intresse att erbjuda mark för skjulbyggnation för att utöka klubbens varvsägare med nya medlemmar. Finns intresse hos befintliga medlemmar att "gå ihop" så är det önskvärt att bygga ny skjullänga på "hyllan". Styrelsen uppmanar då medlemmarna

att själv presentera en sådan byggnation.

Styrelsen tyckte mötets förslag om att "styrelsen" skulle skjuta till medel för att motivera varvsägare att bygga på hyllan var ett orättvist förslag. Ett sådant bidrag skulle bara komma de som bygger tillgodo.

Stefan Norberg har inkommit med önskemål om byggnation av skjul mellan traktorgarage och befintlig skjullänga. Milan ber Stefan rita upp förslaget.

### **Nya bryggorna 2021**

Ambitionen är att bojstenar läggs ner innan vintern.

**Saknade kättingar beslutas köpas in lokalt**, exempelvis hos "Krok-Jonsson".

Betongblock förses med rostfri bygel.

### **Övriga varvsfrågor**

Info:

Garageporten i traktorgaraget är reparerad och servad.

En koppling i dieseltanken läcker fortfarande, underhåll krävs.

Trapprenovering påbörjas troligen till våren.

**Båttrailer som klubben erhållit i samband med köp av 606:an "Mårten Gås" ska skrivas över (registreras) från Mårten Andersson till SNBK.**

**Båtförsäkringar och vagnsbesiktningar övergår i SNBK:s ansvar.**

Daniel presenterar två förslag på uppställning av 606:or på piren. Styrelsen ber 606-gruppen att börja prova förslag nr.2. Ingen del av båt eller båtvagn får dock sticka ut över betongen.



5. Nytt från ungdomssektionen/tävlingssektionen.  
Två båtar har deltagit på 606-SM.  
10:e oktober planeras "Cityseglingen". Den är flyttad att hållas på Klampenborg och ej inne Sundsvalls city i år. Seglingen kan bli föremål för klubbmästerskap.  
Organiserade fortsättningsseglingar för optimist avslutas för säsongen i samband med grannklubbens kappsegling "Septemberseglingen".
  
6. Övriga frågor.  
Har tävlingsavgifterna betalats till SSF? Nej, det ska göras. Yngve avvaktar underlag för detta.  
SISU har annonserat utbildningar i IOL för pris 300 SEK. Klubben bekostar kursen för styrelsemedlemmar som ser att de har behov och intresse av att utbilda sig.
  
7. Nästa möte 12 oktober i klubbstugan. kl.18:30. Anna-Lena är fikavärd.

Protokollet justeras

Milan Kolar

